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Geachte heer Wiesenekker, 
 
 
In uw brief van 14 juni jl. stelt u ons op grond van artikel 42 van de Organisatieverorde-
ning van de gemeenteraad schriftelijke vragen over het fietspad langs het Oosterbos bij 
nieuwbouwwijk Bloemendal.  
 
Vraag 1: Wat is de huidige planning voor het daadwerkelijk realiseren van dit fietspad? 
 
Antwoord: Het definitieve bestek is inmiddels gereed en gecontroleerd. Dit betekent dat 
nog voor de zomervakantie de aanbesteding gaat plaatsvinden waarna het werk in 
september gegund kan worden. Dan is dus de aannemer bekend en is ook bekend hoe 
snel het fietspad aangelegd kan worden. Dit zal dan ook naar de omwonenden gecom-
municeerd worden. 
 
Vraag 2: Is het college bereid om alles op alles te zetten om dit fietspad voor de winter-
maanden (voor november 2023) aan te leggen? 
 
Antwoord: Wij zullen alles in het werk stellen om het fietspad met spoed en voor de winter 
aan te laten leggen. Echter de aanbestedingsprocedure moet zorgvuldig doorlopen wor-
den. Daarna weten we hoe snel de geselecteerde aannemer het fietspad kan aanleggen. 
Of dit ook al voor november is, is onzeker. Immers zoals we bij de kredietaanvraag bij 
de raad ook al hebben gemeld zijn ook de aannemers afhankelijk van leveranties van 
materialen (betonstenen etc.). Nu al blijkt dat sommige materialen niet snel geleverd kan 
worden.  
 
Vraag 3:  Als het niet lukt om dit fietspad voor de wintermaanden aan te leggen, is het 
college dan bereid dit fietspad in tijdelijkheid aan te leggen middels bijv. vloerplaten (be-
ton en/of gerecycled kabelgranulaat)?  
 
Antwoord: Wij spannen ons in het werk voor de wintermaanden klaar te hebben. Daar-
naast merken we op dat voor dit werk ook een aannemer uitgenodigd moet worden. Die 
zal een kostenspecificatie moeten maken en kan ook daarna pas aan de slag (als de 
aannemer de materialen heeft).  Daarna moet het grondwerk nog gemaakt worden 
waarna het tijdelijk fietspad aangelegd kan worden. Ondertussen is de aannemer voor 
het echte werk geselecteerd en kan het echte fietspad worden aangelegd. Het kan dan 
zo zijn dat de ene aannemer nog niet klaar is en dat de nieuwe aannemer hierop moet 
wachten om vervolgens het tijdelijke fietspad te verwijderen en het nieuwe aan te leggen. 
In onze ogen is dit niet efficiënt. Daarnaast maken we extra kosten en zoals u weet is de 
grondexploitatie voor Bloemendal op dit moment niet positief 
 



 

 

Blad 2  

Vraag 4: In hoeverre ziet het college de mogelijkheid om sowieso voor de korte termijn 
een tijdelijk fietspad aan te leggen middels bijv. vloerplaten (beton en/of gerecycled ka-
belgranulaat)?  
 
Antwoord: Zie antwoord gegeven onder 3. 
 
Vraag 5: Welke andere verbetering ziet het college nog om ook de actuele situatie (zon-
der het beoogde fietspad) m.b.t. de verkeersveiligheid te verbeteren en Bloemendal be-
ter te ontsluiten voor met name schoolgaand verkeer? Bent u bereid deze verbeteringen 
te realiseren voor de termijn dat het fietspad er nog niet ligt? 
 
Antwoord: Op dit moment zien wij geen verbetering. De routes die er nu zijn kunnen 
gebruikt worden. We benadrukken dat we alles op alles stellen om het fietspad zo snel 
mogelijk aan te laten leggen.  
 
Tenslotte willen we opmerken dat eind dit jaar de fietsbrug die onderdeel maakt van het 
koeriersterpad (fietsroute in Bloemendal) wordt aangelegd. We willen daarop zo snel 
mogelijk ook hier het fietspad doortrekken naar de Bloemendaallaan zodat er naast het 
fietspad langs de Oosterboshal  nog een extra fietsverbinding voor de bewoners van 
Bloemendal zal zijn. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
W. Wieringa        J. van der Tak 
secretaris             burgemeester   


